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Zápis č. 3/2024 

z jednání Komise péče o památky Rady města Nový Jičín, 

ze dne 30.10.2024 v 15:30 hodin.  

______________________________________________________________________ 
 
Zaevidováno v EED pod č.j. MUNJ-155763/2024OŠKS-Vít 

Jmenný seznam přítomných a nepřítomných členů komise:  

Přítomni členové:  

Mgr. Bártek Pavel, Bočková Eva, PhDr. Dvořák Jaroslav, Bc. Koňaříková Natálie, Bc. Novotná 

Kateřina, Polách Radek, Seidl Miroslav, Ing. Šturala Martin, Wessely Pavel 

Nepřítomni členové omluveni:  

Lossmann René, PhDr. Radkovský Jaromír, MBA, Slíva Pavel 

Nepřítomni členové neomluveni:  

-------------- 

Tajemník komise: 

Olga Vítková  

Hosté: 

Ing. Navrátilová Oldřiška 

 

Před zahájením schůze bylo přítomno 9 členů komise z celkového počtu 12 členů komise.  

Komise byla usnášeníschopná.  

 
Zahájení 

Jednání bylo zahájeno předsedou komise panem Seidlem, který přítomné členy a hosty na 
jednání komise přivítal. 
 
 
1. Schválení programu jednání komise: 

1. Zahájení, schválení programu 
2. Projednání žádostí o dotaci v rámci Programu na obnovu kulturních památek, 

památkově chráněných nemovitostí a významných objektů v Novém Jičíně pro rok 2025.  
3. Program regenerace městské památkově rezervace 
4. Různé 

 
Hlasování: Komise schvaluje navržený program jednání. 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato. 
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2. Projednání žádostí o dotaci z Programu na obnovu kulturních památek, památkově 
chráněných nemovitostí a významných objektů v Novém Jičíně pro rok 2025 

Členové komise byli seznámeni s podanými žádostmi o dotaci v rámci Programu na obnovu 
kulturních památek, památkově chráněných nemovitostí a významných objektů v Novém 
Jičíně pro rok 2025 v celkovém počtu 5 žádostí. Celkový finanční objem v tomto programu je 
1.300.000 Kč. Členové komise diskutovali nejen o výši finančního objemu ale i o obsahové 
stránce jednotlivých žádostí a výši navrhované dotace podle stanovených kritérií. Komise 
žádosti posoudila, projednala a navrhla rozdělení finančních prostředků jednotlivým žadatelům 
dle Přílohy č. 2 Tabulka na hodnocení kritérií pro dotace z rozpočtu města Nový Jičín na rok 
2025.  

Hlasování: Komise jednotlivé žádosti posoudila a navrhuje rozdělení finančních 
prostředků jednotlivým žadatelům dle Přílohy č. 2. 
 
Pro: 9  
Proti: 0  
Zdržel se: 0 
Usnesení bylo přijato. 
 

3. Program regenerace městské památkově rezervace 

Komisi byl předložen návrh Programu regenerace městské památkové rezervace Nový Jičín 
zpracované architektonickou kanceláři MIKA SVOBODA ARCHITEKTI S.R.O. Ing. Navrátilová 
vyzvala členy komise o připomínky a návrhy na doplnění materiálu. Pan Polach navrhl doplnit 
vlastnictví objektů na kartách nemovitých kulturních památek (např. soukromé vlastnictví, kraj, 
obec). Členové komise souhlasí s předloženým návrhem programu.  

 

4. Různé 

4.1. Pan Wessely připomněl špatný stav fasády objektu na ulici Msgr. Šrámka č.p. 1058. 
Navrhl, aby vedení města Nový Jičín vyzvalo vlastníky k opravě objektu a případně nabídlo 
možnost dotace. Pan Polách uvedl, že se již problémem objektu zabývali v komisi architektury 
a rozvoje města a přislíbil pro následující jednání komise péče o památky bližší informace o 
objektu, ale i možné závěry z jednání komise architektury a rozvoje města.  

4.2. Pan Polách vyzval členy komise, aby předkládali návrhy na významné objekty na území 
města Nový Jičín. Seznam objektů bude následně doporučen Radě města Nový Jičín k podání 
podnětů Ministerstvu kultury k prohlášení věcí nebo staveb za nemovité kulturní památky.  

4.3. Pan Wessely upozornil na stávající stav hrobů na místním hřbitově. Uvedl svou zkušenost 
s nevkusnými náhrobky a také poukázal na vjíždění těžkých aut, které mohou poškodit hroby 
a náhrobky. Vyzval členy komise, aby při procházkách na hřbitově hledali další „Cenné 
náhrobky“, které lze následně doporučit Radě města Nový Jičín ke schválení.  

4.4. Paní Navrátilová představila členům komise zrestaurované dřevěné sochy v počtu 6 ks, 
které byly původně v kapli v Loučce (u benzínky). Zároveň uvedla, že se pro tyto sochy hledá 
nové umístění. Jeden z návrhu je instalace soch ve věži kostela Nanebevzetí Panny Marie, 
kde město plánuje v roce 2025 rekonstrukci a zpřístupnění věže pro veřejnost. Sochy budou 
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uloženy v depozitáři Muzea Novojičínska do doby opravy věže nebo nalezení vhodného místa 
pro jejich veřejnou prezentaci. 

 

Další schůze komise se uskuteční dle potřeb komise péče o památky. 

 

Nový Jičín dne 31.10.2024 

 
 
 
 
 
Zapsala:  
 
 
 
………………………………….……………   
                      Olga Vítková 
        tajemník komise péče o památky 
 
 
 
 
………………………………….……………   
        Miroslav Seidl                 
         předseda komise péče o památky 
 
 
 
 
 
Příloha č. 1: Prezenční listina 
Příloha č. 2: Tabulka na hodnocení kritérií pro dotace z rozpočtu města Nový Jičín na rok 2025 
Příloha č. 3: Program regenerace městské památkové rezervace 


